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Aanleiding/ overwegingen
Raadsbrief Huisvesting Gemeente

Op woensdag 1 februari ontvingen wij de Raadsbrief inzake de stand van zaken van de huisvesting 
van de gemeente. Het gebrek aan informatie in deze brief heeft ons verbaasd. 

Vragen1

Vraag 1 In de brief staat “Er veel overtollige meters zijn die niet meer voor de eigen organisatie benodigd 
zijn” Dat er teveel m² zijn in het gebouw voor de gemeentelijke huisvesting is vanaf het begin van 
het onderzoek duidelijk geweest en mede aanleiding voor het initiëren van het project. Vanwaar is 
deze constatering hier opgenomen? Is lopende het onderzoek opeens sprake van nog meer m² die 
vrijkomen?

Antwoord Klik hier als u tekst wilt invoeren.

Vraag 2 Ten aanzien van de 2e bullit: Dat invulling met enkel sociale woningbouw niet dekkend is vanwege 
een “grote” onrendabele top was vooraf te voorspellen en is ook al eerder genoemd. Wat is de 
reden dat enkel gekozen is om onderzoek te doen naar het realiseren van sociale woningbouw en 
niet naar een combinatie van (sociale) huur/koop in de vrije sector? Graag ontvangen wij de 
berekening waaruit blijkt dat nu inderdaad sprake is van een niet kostendekkend programma. 
Hoeveel (externe)partijen zijn bij de opzet/berekening betrokken geweest? Zijn er meerdere 
volkshuisvestingsorganisaties benaderd om een berekening te doen? 

Antwoord Klik hier als u tekst wilt invoeren.

Vraag 3 In de derde bullit wordt geconstateerd dat de invulling met de bibliotheek allerminst een zekerheid 
is en meer tijd kost. Wat zijn de nieuwe ontwikkelingen op dit gebied? Er wordt toch al zeer lange tijd
met de bibliotheek hierover gesproken? Wat is er veranderd ten aanzien van de eerdere situatie? 

Antwoord Klik hier als u tekst wilt invoeren.

Vraag 4 Ten aanzien van de 4e bullit: Wat is de reden dat dit nu wordt geconstateerd? Wat is er te diepgaand

1 Formuleer de schriftelijke vragen kort en duidelijk. Het antwoord volgt binnen 30 dagen nadat de vragen zijn 
ingediend bij de griffie.
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geweest en waarom? 
Antwoord Klik hier als u tekst wilt invoeren.

Vraag 5 Welke adviseur is ingeschakeld? Wat is de precieze opdrachtformulering? Wat zijn de kosten van 
deze nieuwe adviseur? Wanneer kunnen we het advies van deze adviseur tegemoet zien? 

Antwoord Klik hier als u tekst wilt invoeren.
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